
Zápis ze schůze výboru konané dne 11. 3. 2025 v 18:00 hodin 
 

Přítomni:  Lenka Otradovcová, Vlasta Boudová, Lucie Boudová, Milan Mastník, Ladislava Jodasová, 

Jan Jelínek, Olda Kočí, Tomáš Machačka 

Jako hosté: Tomáš Šikola 

Program: 

1. Přednáška Dakar 

2. Velikonoční trhy 

3. Pronájem kulturní místnosti 

4. Kelímky  

5. Koberec na jeviště 

6. Nová podlaha do kulturní místnosti 

Přítomnými členy výboru bylo schváleno: 

1. Příprava sálu na přednášku proběhne v neděli 16.3. cca od 14.00 hodin. Zapůjčení stolů včetně 

dovozu z Chlístova zajistí přátelé z Chlístova, Tomáš Machačka a Tomáš Šikola, Kuba Hejduk a další. 

Zajištění občerstvení guláš, chlebíčky a klobásy – Míla Mastník, Jan a Pepa Kubovi, Tomáš 

Machačka. Ostatní nákupy Lenka Otradovcová, Lucie Boudová a Míla Mastník. Služby jsou též 

zajištěny. Guláš uvaří Pavel Dohelský. Služba bude mít 3 piva zdarma a zbytek si uhradí sami. Výlep 

plakátů, rozhlas je zajištěn – Tomáš Machačka. Vstupné se dělí na 2 poloviny (sokol x dakar), 

přednášející pivo + nealko zdarma, víno a alkohol si platí sami. Pokud bude potřeba ubytování, 

hradí sokol – Formanka, zajišťuje Tomáš Machačka. 

2. Velikonoční trhy proběhnou 12.4. 2025. Text do zpravodaje zajistila Laďka Jodasová, Plakáty zajistí 

Lenka Otradovcová, služby do kuchyně, výčepu a ke kávě jsou zajištěny. Míla Mastník zajistí 

nákupy. Prodejce zajistí Lenka Otradovcová.  

3. Výbor odsouhlasil pronájem velkého sálu dne 19.4. pan Večerník, pronájem celé sokolovny 20.6. 

Kamil Šimůnek, pronájem kulturní místnost 29.11. Pavla Motyčková 

4. Dalším bodem k projednání je nákup vratných kelímků s logem Bzí a kostela. Členové prověří 

nabídky na 1000 a 2000 ks, po té doladíme na další schůzi. 

5. Z důvodu špatné akustiky na sále byly namontovány nové závěsy a bylo nám ještě doporučeno 

položit na beton koberec. Výbor se zabývá též cenovou nabídkou s pokládkou koberce. Další 

projednání proběhne na další schůzi. 

6. Co se týče topení a nové podlahy do kulturní místnosti, je vše prozatím v řešení. Pavel Štěrba 

nechal udělat nabídku od společnosti ETEZET MV s.r.o. a Olda Kočí se postaral o další dvě 2 nabídky 

stejného typu. Pavel Štěrba nebyl na schůzi přítomen , abychom se poradili a  vše zhodnotili. 

Z tohoto důvodu se přesouvá jednání o dalším postupu na další schůzi, která proběhne 8.4.2025 

 

Zapsala: Lenka Otradovcová 


